
PROTOKÓŁ ZEBRANIA WIEJSKIEGO WYBORCZEGO

SOŁECTWA MESZNA

Z DNIA 04. 09.2024 r.

Zebranie odbyło się 04. 09. 2024r. o godz. 17. 00 w sali OSP Meszna. Wójt Gminy Wilkowice Pan

Maciej Mrówka przywitał zebranych mieszkańców i zaproszonych gości. W zebraniu udział brali:

- Radny Rady Powiatu Bielskiego Pan Adam Caputa,

- Radni Gminy Wilkowice wraz z Przewodniczącą Rady Panią Aliną Macher,

- Skarbnik Gminy Wilkowice Pani Aleksandra Kastelik,

- Sekretarz Gminy Wilkowice Pani Alicja Raszka-Micherdzińska,

- Zastępca Wójta Gminy Wilkowice Pan Sławomir Fiłapek,

- Sołtys sołectwa Wilkowice Pan Łukasz Ślusarczyk,

- Sołtys sołectwa Bystra Pan Piotr Pielesz,

- przedstawiciele organizacji społecznych z terenu naszej Gminy,

- kierownictwo Referatu Służb Technicznych Gminy Wilkowice,

- przedstawiciele Spółki Wodociągowej w Mesznej,

dzielnicowi z terenu naszej Gminy Pan Marcin Krawiec i Pan Roman Wojciechowski.

Wójt Gminy Wilkowice Pan Maciej Mrówka poinformował, że zgodnie z nowymi zasadami kandydaci
na Sołtysa i członków Rady Sołeckiej wyrażają chęć kandydowania na piśmie, a nie jak było to
wcześniej podczas zebrania wiejskiego. Władze sołectwa wybierane są w głosowaniu tajnym,

bezpośrednim spośród nieograniczonej liczby kandydatów przez stałych mieszkańców sołectwa
uprawnionych do głosowania. Na stanowisko Sołtysa sołectwa Meszna zgłosił się tylko jeden kandydat
Pan Antoni Kufel. Kandydatami na członków Rady Sołeckiej są:

Pani Katarzyna Gnioździorz,

Pan Mirosław Goliszewski,

Pani Ewa Katana,

Pan Mateusz Łopata,

Pani Małgorzata Pietraszko



Pani Magdalena Wasiewicz

Pan Łukasz Więcław

Zgodnie ze statutem sołectwa Meszna liczba członków Rady Sołeckiej Mesznej wynosi między 6 a 8

osób. Zgłoszono 7 kandydatur na to stanowisko, co daje możliwość pracy w Radzie Sołeckiej

wszystkim zgłoszonym kandydatom pod warunkiem uzyskania poparcia przez mieszkańców.

Zebranie wiejskie wyborcze zwołuje Wójt Gminy i wskazuje kandydata na Przewodniczącego

Zebrania. Do tej funkcji została wyznaczona Pani Alicja Raszka-Micherdzińska, a jej kandydatura

została przyj eta przez mieszkańców jednogłośnie.

Przewodnicząca Zebrania Pani Alicja Raszka-Micherdzińska przestawiła następujący porządek obrad

zebrania wiejskiego:

l. Otwarcie zebrania i powitanie przybyłych gości i mieszkańców.

2. Wybór Przewodniczącego zebrania.

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

4. Wybór Protokolanta zebrania.

5. Wybór Komisji Mandatowej.

6. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.

7. Wybór Komisji Skrutacyjnej.

8. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za lata 2019-2024.

9. Prezentacja kandydatów na Sołtysa i członków Rady Sołeckiej.

10. Przeprowadzenie wyborów na Sołtysa i Rady Sołeckiej:

a) odczytanie zasad i trybu wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej,

b) weryfikacja w rejestrze wyborców,

c) wydanie kart do głosowania,

d) ogłoszenie wyników wyborów na Sołtysa,

e) ogłoszenie wyników wyborów na członków Rady Sołeckiej,

11. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.

12. Wystąpienie zastępcy Wójta Gminy Wilkowice.

13. Sprawy różne.

14. Zakończenie zebrania.

Przedstawiony porządek obrad został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie.

Przewodnicząca Zebrania zaproponowała, aby zebranie było protokołowane przez Panią

Magdalenę Duraj, która wyraziła zgodę. Wybór protokolanta został przegłosowany jednogłośnie. W



następnej kolejności dokonano wyboru Komisji Mandatowej w składzie Pan Mirosław Goliszewski i
Pani Magdalena Wasiewicz. Członkowie Komisji Mandatowej zostali przyjęci jednogłośnie.

Kolejnym punktem Zebrania Wiejskiego było odczytanie przez Panią Magdalenę Wasiewicz

protokołu Komisji Mandatowej. Zebranie Wiejskie Wyborcze zostało zwołane zgodnie z §11 ust.2
Statusu Sołectwa, a termin i miejsce zebrania zostały przekazane do wiadomości w sposób zwyczajowo

przyjęty. Liczba mieszkańców biorąca udział w zebraniu to 94 osoby, co czyni Zebranie prawomocnym.
Przewodnicząca Zebrania Pani Alicja Raszka-Micherdzińska przedstawiła kandydatów na członków

Komisji Skrutacyjnej. Nie było innych kandydatur z sali, więc w wyniku głosowania członkami

Komisji Skrutacyjnej zostali Pani Iwona Głowiak, Pan Mariusz Mrowieć oraz Pan Witold Szlósarczyk.

W następnej kolejności głos zabrał Sołtys Mesznej Pan Antoni Kufel, który przedstawił

sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za lata 2019-2024. Poinformował, że w trakcie
mijającej kadencji, Rada spotykała się w miarę potrzeb i wspierała Sołtysa w działaniach. Fundusz
Sołecki był niewielki i nie pokrywał wszystkich potrzeb sołectwa. Dzięki współpracy z Urzędem
Gminy, Referatem Służb Technicznych i organizacjami działającymi na terenie naszego sołectwa, a

także niektórym mieszkańcom, udało zrobić się więcej niż planowano. W minionych latach dbano o

wykaszanie rowów i poboczy, pielęgnację drzew, czyszczenie wiat przystankowych i tablic
ogłoszeniowych, konserwację rzeźb. W roku 2021 wyremontowano ogrodzenie przy Meszniańskim
Ośrodku Kultury, a 2 lata później zabezpieczono środki finansowe na jego wymianę. Zamontowano

nową tablicę ogłoszeniową przy ulicy Wspólnej, a także dwie mapy topograficzne z nazwami ulic oraz

zaznaczonymi ważnymi obiektami w naszym sołectwie. Zainstalowano również 8 tablic z nazwami ulic
i dwa lustra drogowe poprawiające bezpieczeństwo wyjazdu na skrzyżowaniu ulicy Wspólnej i

Łukowej oraz Szkolnej i Zielonej. W 2019 roku wyremontowano ulicę Olchową. Swój wkład w tę

inwestycję mieli mieszkańcy, którzy pokryli koszty dokumentacji projektowej i koszty asfaltowania

wjazdów na posesje. Pan Sołtys podziękował też mieszkańcom ulicy Polnej, którzy z własnych
środków zakupili korę asfaltową i tzw. zimny asfalt, i przy pomocy sprzętu Referatu Służb

Technicznych, wykonali remont tej ulicy.

Ponadto korytami wyłożono częściowo rów przy ulicy Szkolnej i Energetyków, mieszkańcy

partycypowali w kosztach zakupu koryt. Na ulicach Polnej, Zielonej i Energetyków wykonano liniowe

przepusty drogowe, a także dbano o bieżące naprawy dróg szutrowych. Naprawy byłyby bardziej

skuteczne, gdyby mieszkańcy dbali o przydrożne rowy. Wymieniono zniszczone znaki drogowe.

Z inicjatywy Rady Sołeckiej, pozyskano środki na budowę piłkochwytu przy boisku szkolnym oraz

przebudowę wiaty przystankowej przy ulicy Szczyrkowskiej. Rada Sołecka przeznaczyła środki na



zakup i transport klińca do utwardzenia dodatkowego parkingu za kościołem. Z Funduszu Rady

Sołeckiej pokryto częściowo montaż monitoringu na Meszniańskim Ośrodku Kultury.

W miarę możliwości wspierana jest również działalność OSP Meszna. Wydatkowano środki na

utwardzenie parkingu przy OSP, zakup rękawów przeciwpowodziowych, a także remont samochodu

pożarniczego. Dużą część środków Funduszu Sołeckiego przeznaczono na modernizację oświetlenia

ulicznego. Wykonano nowe punkty świetlne na ulicach Szkolnej, Lipowej, Orczykowej, Polnej,

Kościelnej, Pod Skocznią, Leśnej, Handlowej i Zielonej. W niektórych miejscach wymagało to

opracowania projektu i uzyskania pozwolenia na budowę, a to znacznie obciążyło fundusze sołectwa.

Ponadto zlecono wykonanie projektu dodatkowego oświetlenia na ulicy Głogowej i Strażackiej.

Pan Antoni Kufel przekazał, że ze środków Rady Sołeckiej odwodniono i doposażono plac zabaw przy

ulicy Szkolnej. Rada Sołecka czyniła starania o zabudowanie rowów melioracyjnych i to dzięki

środkom z budżetu Gminy udało się częściowo wykonać przy ulicy Rolniczej, Borowej i Wspólnej.

Sołtys i Rada Sołecka czynnie udziela się i wspiera finansowo organizowane imprezy i wydarzenia

kulturalne takie jak Dzień Dziecka, Mikołajki, Przegląd Pieśni Patriotycznych, Parafiada, Przegląd

Kolęd i Pastorałek, Gminny Dzień Ziemniaka, a także Piknik Rodzinny przy Szkole i Przedszkolu.

Wsparciem służą też inne organizacje z terenu naszego sołectwa za co Pan Sołtys wszystkim bardzo

podziękował. Pan Sołtys podziękował również Radzie Gminy, Panu Wójtowi i wszystkim pracownikom

Urzędu Gminy za wsparcie i pomoc przy organizacji tych wydarzeń. Na koniec swojego wystąpienia

Sołtys podziękował wszystkim członkom Rady Sołeckiej, za ten trudny, burzliwy czas.

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Maciej Mrówka, który odczytał podziękowanie za pełnienie przez długie

lata wymagającej funkcji Sołtysa i wraz z Przewodniczącą Rady Gminy Panią Aliną Macher, wręczył

Panu Antoniemu podziękowanie. Pan Wójt przypomniał, że Pan Sołtys jest wieloletnim Radnym Rady

Gminy, a w roku 2021 był nominowany do Nagrody Starosty Bielskiego im. księdza Józefa Londzina.

Pan Sołtys otrzymał nagrodę w konkursie "Piękna wieś województwa śląskiego" w kategorii

"Najlepszy Sołtys", a także tytuł "Samorządowiec Roku 2023". Pan Wójt przekazał również

podziękowania wszystkim członkom Rady Sołeckiej oraz byłemu Radnemu Rady Gminy Panu
Mirosławowi Goliszewskiemu.

Kolejnym punktem zebrania była prezentacja kandydatów na Sołtysa i członków Rady

Sołeckiej. Każdy z kandydatów przedstawił się i zaapelował o głosy mieszkańców.

Po zakończonej prezentacji Przewodnicząca Pani Alicja Raszka-Micherdzińska poprosiła, aby Komisja

Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i jak tylko będzie to możliwe rozpoczęła proces

przeprowadzenia wyborów



W następnej kolejności głos zabrał Wójt Gminy Wilkowice Pan Maciej Mrówka, który

zaprezentował swoją osobę. Jest mieszkańcem Bielska- Białej, ale jego rodzina pochodzi z Wilkowic.
Ukończył studia licencjackie naATH w Bielsku Białej (obecnie Uniwersytet Bielsko-Bialski) na

kierunku filologia polska, a następnie studia magisterskie na Uniwersytecie Śląskim w Katowicach. Po

zakończonych studiach podjął staż w Urzędzie Gminy w Wilkowicach i rozpoczął pracę na stanowisku
inspektora do spraw kultury, sportu i promocji gminy. W kolejnych latach uzupełniał swoje

wykształcenie między innymi z zakresu administracji i zarządzania na Uniwersytecie Śląskim w
Katowicach oraz brał udział w licznych szkoleniach i warsztatach. W czasie swojej pracy zawodowej

zajmował się otwartymi konkursami ofert na zadania z zakresu kultury, sportu, promocji i profilaktyki
zdrowotnej, redagował gminną gazetę oraz stronę internetową urzędu, a także pozyskiwał środki
pozabudżetowe z Unii Europejskiej np. na kurs prawa jazdy kat. B, C dla strażaków i mieszkańców
gminy czy szkolenia zawodowe dla strażaków OSP z terenu gminy. Pan Wójt przekazał, że prowadził
również projekty unijne w ramach rozwoju obszarów wiejskich, między innymi projekt budowy
Meszniańskiego Ośrodka Kultury. Realizował także projekty współpracy transgranicznej, w których

brała udział młodzież i trenerzy zrzeszeni w klubach sportowych, przedstawiciele Kół Gospodyń

Wiejskich i OSP z terenu naszej gminy. Efektem tych prac są np. "Monografia Gminy Wilkowice",
budowa stadionu lekkoatletycznego w Wilkowicach, zajęcia nauki pływania, czy warsztaty rzeźbiarskie

Pana Stanisława Kwaśnego. W roku 2021 objął stanowisko zastępcy Wójta Gminy Wilkowice i

współpracował przy realizacji wielu zadań i inwestycji. W roku 2023 ukończył studia Master of
BusinessAdministration na Akademii WSB w Dąbrowie Górniczej. Od 14 maja 2024 rokujuźjako

Wójt, odbył dziesiątki spotkań, podjął szereg działań mających służyć dobru mieszkańcom. Udało się w
tym czasie pozyskać dofinansowanie na gruntowny remont skoczni narciarskiej w Bystrej.

Podczas przeprowadzania głosowania, Pan Wójt przestawił mieszkańcom prezentację z zakresu
wykonanych w ubiegłych latach inwestycji oraz takich, które są aktualnie realizowane. Należą do nich:

projektowanie oświetlenia ulicy Głogowej i Strażackiej,

- rozbudowa ZSP w Mesznej - wartość inwestycji 8. 432. 51 l , 75 zł., w tym dofinansowanie z

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 2. 992. 363, 00 zł.,

- budowa przedszkola w Mesznej - wartość inwestycji 13 .774. 335,33 zł., w tym dofinansowanie
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 6. 000. 000,00 zł.,

zakup i montaż defibrylatorów AED - 13 lokalizacji na terenie naszej gminy,

budowa sieci kanalizacyjnej - wartość inwestycji 82. 561. 000, 00 zł., w tym dofinansowanie z

Funduszu Spójności Unii Europejskiej w wysokości 40. 580. 000, 00 zł.,



projekt budowy chodnika przy ulicy Żywieckiej w Wilkowicach,

budowa pętli autobusowej przy ulicy Wyzwolenia w Wilkowicach,

budowa trasy rowerowej "Kubuś" w Wilkowicach,

- projektowanie i budowa trasy rowerowej, połączenie szlaku rowerowego z Bielska-Białej,

przebudowa ulicy Prostej w Wilkowicach,

budowa zbiornika wyrównawczego wody pitnej w Bystrej,

remont skoczni narciarskiej w Bystrej,

rozbudowa ulicy Kościelnej,

- współorganizacja imprez takich jak: Zawody Sikawek Konnych, zawody na pożegnanie lata na
trasie "Kubuś", konkurs kulinarny "Rarytasy z kurzej zagrody".

Na kolejne lata są planowane następujące przedsięwzięcia:

budowa kanalizacji w rejonie ujęcia wody pitnej przy ulicy Orczykowej,

zagospodarowanie terenu nad placem zabaw w Mesznej,

remont budynku OSP Meszna,

budowa kompleksu boisk sportowych przy ulicy Do Lasku w Wilkowicach,

remont i rozbudowa budynku Urzędu Gminy w Wilkowicach,

remonty dróg gminnych.

Zgodnie z porządkiem zebrania głos zabrał zastępca Wójta Pan Sławomir Filapek, który

wyjaśnił zasady realizacji programu Czyste Powietrze. Poinformował, że w budynku Urzędu Gminy
Wilkowice funkcjonuje punkt konsultacyjno-informacyjny programu Czyste Powietrze. Przez ostatnie

dwa i pół roku mieszkańcy złożyli 346 wniosków, z czego 210 dotyczyło dofinansowania, a 136 to
wnioski o płatność. Łączne wnioskowane dofinansowanie to 3. 531. 746, 46zł. Dzięki tym środkom udało
się wymienić 100 pieców tzw. "kopciuchów", głównie na piece gazowe. Jeżeli mieszkańcy planują

jeszcze wymianę na piec gazowy, należy złożyć wniosek do końca tego roku. Od roku 2025

prawdopodobnie nie będzie możliwości dofinansowania takiej wymiany. W formie prezentacji zostały
przedstawione wamnki udziału w programie oraz możliwe progi dofinansowania. Dofinansowanie z

programu Czyste Powietrze nie blokuje możliwości ubiegania się o zwrot z tytułu ulgi podatkowej. W
punkcie konsultacyjnym pozostają do dyspozycji mieszkańców specjaliści, którzy wyjaśniają wszelkie

wątpliwości oraz pomagają złożyć wniosek.

Kolejnym punktem zebrania było przejście do omówienia spraw różnych i otwarcia dyskusji.

Przewodnicząca Zebrania Pani Alicja Raszka-Micherdzińska poinformowała, że w dniu 05. 10. 20241-.,



na placu za OSP Bystra, zostanie zorganizowany Dzień Seniora. Przygotowane będą ciekawe atrakcje,

w tym koncert. Dodatkowo każdy uczestnik otrzyma voucher na ciasto i napoje, a żeby ułatwić dojazd i

powrót na wydarzenie - po gminie będzie kursował specjalny bezpłatny autobus.

Głos zabrał Radny Powiatu Bielskiego Pan Adam Caputa, który podziękował za oddane na niego

głosy w wyborach samorządowych. Przekazał także jakie zostały podjęte inicjatywy i jakie inwestycje

udało się zrealizować w ciągu poprzedniej kadencji. Do najważniejszych zadań jakie są planowane na

najbliższy czas należą między innymi:

- budowa ronda na skrzyżowaniu ulic Szczyrkowskiej, Fałata i Zdrojowej w Bystrej,

- remont ulicy Szczyrkowskiej od skrzyżowania w Bystrej do ronda w Buczkowicach.

Radny Powiatu Bielskiego Pan Adam Caputa podziękował Panu Sołtysowi Antoniemu Kufel za

wieloletnią współpracę i zgłaszanie potrzeb poprawiających bezpieczeństwo sołectwa i całej gminy.

Podczas wystąpienia Pana Radnego, Przewodnicząca Zebrania poinformowała o zakończeniu

głosowania i rozpoczęciu procedury liczenia głosów.

Pan Sołtys Antoni Kufel zwrócił się do Pana Radnego i przypomniał, że zgłaszał propozycję zabudowy

pasa zieleni i przedłużenie ciągu pieszo-rowerowym. Analiza tego pomysłu jest przeprowadzana, a

wykonanie jest możliwe przy okazji remontu ulicy Szczyrkowskiej. Pan Sołtys podziękował także

poprzednim władzom Gminy Wilkowice za dofinansowanie rozbudowy sieci wodociągowej o kolejne

prawie 1000 metrów.

W ramach wolnej dyskusji głos zabrał Pan Janusz Szczygłowski, mieszkaniec ulicy Brzozowej, który

poprosił o wprowadzenie zakazu odpalania petard i fajerwerków.

Pan Wójt poinformował, że trwają prace nad ustawą wprowadzającą taki zakaz na poziomie

ogólnokrajowym.

Pan Piotr Szelc zwrócił uwagę, że dużo mówi się o inwestycjach w ramach Czystego Powietrza, a

pomijany jest temat budowy spalarni na terenie gminy. Zadał pytanie gdzie taka spalarnia ma powstać?

Gdzie będą składowane odpady i przez jaki czas? Mieszkańcy terenów wokół wysypiska śmieci

obawiają się fetoru jaki może towarzyszyć takiej działalności.

Pan Wójt odpowiedział, że spalarnia śmieci nie jest planowana. Na prośbę ponad 800 mieszkańców

naszej gminy zwołano konsultacje społeczne na temat planowanej prywatnej inwestycji jaką ma być

zakład przetwarzania odpadów. Spotkanie odbędzie się 13. 09. 2024 r. o godzinie 17:00 na sali w OSP w
Wilkowicach.



Pan Tomasz Marcalik poprosił w imieniu swoim i innych osób o przedłużenie ścieżki rowerowej na

odcinku od Lidia w Buczkowicach do ronda na tzw. "kolanie".

Radny Powiatu Bielskiego Pan Adam Caputa poinformował, że właścicielem tego odcinka drogi jest

Zarząd Dróg Wojewódzkich. Pomimo dwukrotnej interpelacji i oferowanego wsparcia z ramienia

Powiatu Bielskiego i Gminy Buczkowice, zarządca nie widzi konieczności wykonania takiej inwestycji.

Nowe władze Gminy Buczkowice i Rada Powiatu Bielskiego będą nadal interweniować w tej sprawie.

Pan Tomasz Gluza zapytał jakie są gwarancje na wykonane po budowie sieci kanalizacyjnej

nawierzchnie asfaltowe, bo mieszkańcy zwracają uwagę na uszkodzenia.

Pan Wójt odpowiedział, że nawierzchnie są sukcesywnie naprawiane w ramach gwarancji i poprosił o

zgłaszanie miejsc, co do których mieszkańcy mają wątpliwości.

Pani Sylwia Derecka - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Urzędu Gminy w Wilkowicach -

przekazała, że wykonawca robót dysponuje dowodami w postaci dokumentacji fotograficznej na

użytkowanie dróg w niewłaściwy sposób. Przypomniała, że zgodnie z zawartymi umowami, drogi

miały być odtworzone do stanu pierwotnego, a nie wyremontowane.

Pan Mariusz Mrowieć odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej dotyczący wyboru Sołtysa. W wyborach

wzięło udział 104 mieszkańców, wydano 99 kart do głosowania, oddano 99 głosów ważnych. Pan

Antoni Kufel otrzymał 87 głosów "za" i 12 głosów "przeciw" i tym samym został wybrany na Sołtysa

sołectwa Meszna na lata 2024-2029.

Pan Piotr Szelc zauważył, że często jest poruszany temat remontu dróg "wewnętrznych" i problemu z

własnością drogi. Czy władze Gminy robią coś w tej sprawie?

Pan Wójt poinformował, że Gmina dokonuje wykupu gruntów, przejęcia w ramach darowizny, a także

dokonywane są ustalenia dotyczące poszerzania dróg, a co za tym często idzie przesuwania płotów.

Niestety nie wszyscy mieszkańcy są skłonni pójść na ustępstwa i nie wyrażają zgody na zmiany.

Pan Roman Magiera, mieszkaniec ulicy Wspólnej, zapytał czy można dostosować dworzec kolejowy

Wilkowice-Bystra do potrzeb osób niepełnosprawnych i matek z dziećmi?

Pan Wójt wyjaśnił, że sam budynek dworca należy do Gminy, ale tereny przyległe są własnością PKP.

Gmina może złożyć stosowny wniosek, ale realizację może przeprowadzić tylko właściciel terenu.

Kierownik Referatu Geodezji, Urbanistyki i Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jacek Lupa dodał,

że jest opracowany projekt przebudowy linii numer 139 i jest w nim zawarte umieszczenie windy i

podjazdów dla podróżnych.



Pani Anna Kubica zapytała czy przewidywana jest przebudowa ulicy Bór, która jest miejscami bardzo

wąska i niebezpieczna? Ponadto, czy ulica Głogowa będzie wyremontowana ze środków gminnych, czy

koszty naprawy muszą ponieść mieszkańcy? Przekazała też duże zaniepokojenie mieszkańców co do

planów powstania spalarni śmieci.

Pan Wójt poinformował, że ulica ta jest własnością gminy Buczkowice i wnioski ojej przebudowę

należy zgłaszać do tamtejszego wójta. Pokreślił po raz kolejny, że spalarni na terenie gminy nie będzie,

nie ma takich planów. Inwestycją, która budzi niepokój mieszkańców jest instalacja HTC i wszelkie

wątpliwości co do jej funkcjonowania będą wyjaśniane na spotkaniu w dniu 13 września. Gmina nie

uczestniczy w żaden sposób w tych działaniach, jest to inwestycja prywatna, a pozwolenie na budowę

wydaje Starosta Bielski, a nie Wójt Gminy.

Pan Jacek Lupa wyjaśnił, że jeśli chodzi o remont ulicy Głogowej to trwają prace dotyczące

uregulowania jej stanu prawnego i dopiero później będzie można myśleć o jej docelowym remoncie.

Pan Dariusz Grygierczyk zapytał jakie są zasady oddawania gabarytów i czy będą zmieniane limity

ograniczające ich zbycie? Poprosił również, aby Pan Wójt odniósł się do planu zagospodarowania w

Bystrej, o którym jest tak głośno.

Pan Wójt odpowiedział, że trwają prace w komisjach nad zmianą uchwały regulującej zasady

gospodarki odpadami. Jeżeli chodzi o odbiór odpadów wielogabarytowych, będzie to jednorazowy

wywóz w roku, ale bez ograniczeń. Na tą chwilę za odpady ponadlimitowe trzeba zapłacić.

Plan zagospodarowania przestrzennego w Bystrej nadal jest na etapie studium. W najbliższym czasie

planowanie jest przeprowadzenie mediacji z zainteresowanymi stronami i dopiero po nich będą

podejmowane decyzje.

Pan Sławomir Gałązka zwrócił uwagę, że dzika zwierzyna dewastuje ogrodzenia posesji. Interweniował
w kole łowieckim i w starostwie, ale bezskutecznie.

Pan Wójt poinformował, że faktycznie temat jest mu znany, ale nie ma narzędzi aby w tym zakresie

zadziałać. Koła łowieckie nie podejmują się interwencji jeżeli chodzi o prywatne tereny, a ponieważ

dzikie zwierzęta są własnością Skarbu Państwa to odpowiedzialność za nie ponosi marszałek

województwa.

Pan Mariusz Mrowieć odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej dotyczący wyboru Rady Sołeckiej

sołectwa Meszna na lata 2024-2029.

W wyborach wzięło udział 104 mieszkańców, wydano 99 kart do głosowania, oddano 99 głosów



ważnych. Kandydaci na członków Rady Sołeckiej otrzymali następującą liczbę głosów

Katarzyna Gnioździorz -57 głosów,

Mirosław Goliszewski - 76 głosów,

Ewa Katana - 61 głosów,

Mateusz Łopata - 76 głosów,

Małgorzata Pietraszko - 63 głosy,

Magdalena Wasiewicz-51 głosów,

Łukasz Więcław - 63 głosy.

Z uwagi na powyższe Komisja stwierdza, że członkami Rady Sołeckiej sołectwa Meszna na kadencję

2024-2029 zostali wybrani wszyscy kandydujący.

Przewodnicząca Zebrania Pani Alicja Raszka-Micherdzińska pogratulowała wszystkim wybranym,

podziękowała mieszkańcom za przybycie i tym samym zakończyła zebranie.

Protokół sporządziła:

o^/'//
Magdq>Tena Duraj

Przewodnicząca zebrania:

iJU/' y^tó^
Alicja Raszka-Micherdzińska
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Protokół Komisji Skrutacyjnej nr 1/2024
wybranej na Zebraniu Wiejskim Wyborczym

Sołectwa JYIeszna w dniu 4 września 2024 r.

sY

Komisja w składzie:

l. ^.Q6^^ł^-. . LJ>. ^Q(.. ^.... :. ̂ e^^01^

2. ... Cn^Q^AV. .... \XP. OV/^<.,

3. .... .'^uo\/s^ . &. C..... .̂\, <3^SJL ̂ t

stwierdza, że w głosowaniu na Sołtysa Sołectwa Meszna brało udział . . ^IV.^1
mieszkańców obecnych na zebraniu.

Wydano kart do głosowania:

Oddano głosów ogółem : .... ^>. ->. ....,

w tym głosów ważnych . ., 3>3 . ...,

nieważnych ... ?.....

Jedyny kandydat na Sołtysa:

ANTONI KUFEL

otrzymał następującą liczbę głosów :

. - głosów ZA

. 4^b....... - głosów Przeciw

Z uwagi na powyższe nie/został/a wybrany/a Sołtysem Sołectwa Meszna na
kadencję 2024 - 2028.

Podpisy członków Komisji:

l......^e>,

2. .. (^C?^-^............
3. .. .. . '0t<<<^,



Protokół Komisji Skrutacyjnej nr 2/2024
wybranej na Zebraniu Wiejskim Wyborczym

Sołectwa Meszna w dniu 4 września 2024 r.

Komisja w składzie:

l. . 5. loc?. <5Y^. (Ą.k,, ^3. >.^l.

2. .6~.^a^ ̂ . .. i.\^ °.y>. ćs.

^Y

x y^/z^r^? -o^^/^^ ^

.

W^.^c. ..... ^. ^J. v. ^.

stwierdza, że w głosowaniu na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Meszna brało
udział A^. H..... mieszkańców obecnych na zebraniu.
Wydano kart do głosowania: . ... . $'.$........

Oddano głosów ogółem : ... .. J . 7.....,

w tym głosów ważnych ..... 'y. y... .,

nieważnych ..... . Ć^?.

Kandydaci na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Meszna otrzymali następującą
liczbę głosów :

l) Gnioździorz Katarzyna - ^^

2) Gołiszewski Mirosław "

3) Katana Ewa - ^ Y

4) Łopata Mateusz ~ 7Z^"
/^St^y/Z^e

5) Pietraszko Magdałefta -

6) Wasiewicz Magdalena - ^"//

7) Więcław Łukasz - ^_S

z uwagi na powyższe członkami Rady Sołeckiej Sołectwa Meszna na kadencję
2024-2028 wybrani zostali:

l. S.?: .̂ .(ć?sc^. ^. ł7/. Q^. O!^.). >. >. ?-.. l/((^e^L] ̂  ^

2. . /?.^.. ̂ . ~ ^?.a^. s?. e^k^. . ^/yo^QtJ
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